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KÉRDÉS
az Országgyűlés Elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Lőttek a sportvadászoknak?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Gráf József Miniszter úrhoz.
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Ur!

Választókerületem különböző településein élő sportvadászok levélben
megkerestek, és arról tájékoztattak, hogy 2007-től új vadászati üzemtervi
időszak kezdődik, ami lehetőséget ad a va dászterületek átalakítására és
megteremtheti annak a feltételeit, hogy a földtulajdonosok saját földjeiken vagy
azok közelében szerezhessenek vadászterületet. A hozzám eljuttatott levélből az
tűnik ki, hogy ez az érdek ütközik a Bólyi Mg . GKT. és vadásztársasága
meglévő érdekeivel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérdésem, hogy a vadászok által írásban megfogalmazott kérést - melyet
mellékelek - tudja-e támogatni, milyen megoldást javasol részükre .
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Tisztelt Képviselő Ur!

Majs-Nagynyárád illetve a környező községekben élő természetszerető sportvadászok
nevében fordulunk Önhöz, mint a térség Országgyűlési képviselőjéhez, előzetesen is a
segítségét kérve .
2007.márciusától új vadászati üzemtervi időszak kezdődik, ezért csakúgy mint az egész
országban, környékünkön is átalakulóban vannak a vadászterületek . Mindenütt az a rendező
elv, hogy a jövőben a földtulajdonosok vadásszanak a területeken .
A jelzett 9 községben élő sportvadászok ezideig csak lakóhelyüktől távol vadászhattak, mert a
pártállami idők örökségeként a mi lakóhelyünk területeit a korábbi Bó1yi Mezőgazdasági
Kombinát mint állami vállalat „monopolizálta" . Ez folytatódni látszik a privatizó66 után is,
holott az itteni területek egy részének is csak művelője, de nem tulajdonosa a Bólyi Mg . ZRT.
A már említett rendező elv alapján ugyanakkor a korábbi vadászterületeinkről - tulajdonosok
nem lévén - kizárnak bennünket .
Annak érdekében, hogy másokhoz hasonlóan a saját lakóhelyünk közelében, a saját vagy
ismerőseink, rokonaink földjén vadászhassunk, létrehoztunk egy még terület nélküli
vadásztársaságot - bejegyzése folyamatban - és kijelöltünk egy kb . 6500 hektár nagyágú
területet, és megszereztük a földtulajdonosok nagy részének - közel ezer fó - támogató
aláírását. A szükséges jogi formákat természetesen betartottuk: a földtulajdonosi
Meghatalmazások birtokában 2006 .augusztus 17-ére összehívtuk a földtulajdonosi gyűlést,
ehhez a írdetményeket azok mellékleteivel együtt az érintett települések Polgármesteri
Hivatalaiban és a FVM Baranya Megyei Földművelésügyi Hivatalában időben
kifüggesztettük.
Informális forrásokból úgy tudjuk, hogy a Bó1yi Mg ZRT minden eszközzel igyekszik
monopóliumát megtartani, és törekvéseinket meghiusítani .

Tisztelt Képviselő úr!
Tisztelettel kérjük hogy szakmai tudásával, kapcsolataival, valamint a rendelkezésére álló
egyéb lehetőségekkel és tanácsaival segítse törekvéseink megvalósulását .
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településeken élő érintett sportvadászok nevében, tisztelettel :
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